
Zapisnik i odluke 
Godišnje skupštine Saveza 

održane 23. veljače 2012. u Zagrebu, 
u sjedištu Saveza,  Ul. grada Vukovara 284, od 18.10 do 19.15 h 

 
 
 
 
Nazočni: 

 
Izočni: 
BK Max, BK Ružmarinka, BK Silent. 
 
Predsjednica Saveza Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i pročitala dnevni red.  
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 
1.1 Izbor 
PPZ predložila je u Verifikacijski odbor skupštinare Grubić Sutara (SGS), Jurčića i Krpan. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu 
SGS izvijestila je da je nazočno 10 od 19 skupštinara, što čini kvorum, uz natpolovičnu većinu od 6 
glasova.  
 
1.3 Usvajanje dnevnoga reda 
Obzirom da dvotrećinske većine skupštinara (13 skupštinara), potrebne po točki 2.2.2 Statuta, nema, 
PPZ predložila je da se točka 6, iz skupštinskoga poziva skine s dnevnoga reda, te je predložila da se 
točke 1.1-1.3, s tom izmjenom, prihvate. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2. Ovjera Zapisnika Godišnje skupštine Saveza 2011. 
PPZ podsjetila je na objavu ovoga akta te predložila ovjeru. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
 
3. Usvajanje Izvješća za godinu 2011. 
3.1 Programski izvještaj - privitak  
PPZ dala je kraći pregled najvažnijih stavki izvješća istaknuvši da se u visokom postotku ostvarenog 
programa ističe evropski rezultat mješovitoga para Đurkinjak-Poznanović. Skupštinar Cvetnić (SC) 
podsjetio je i na ulazak u TC Maksimir te zhavalio klubovima koji su se najviše angažirali oko toga. 
Nakon kraće rasprave PPZ dala je izvješće na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
3.2 Financijski izvještaj  
Skupštinar Cvetnić (SC) u svojstvu tajnika istaknuo je zadovoljstvo stopostotnom realizacijom 
financijskoga plana, predočenom u dvije tablice. Nakon kraće rasprave PPZ dala je izvješće na 
usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
4. Prijedlog plana rada Saveza za 2012. 
4.1 Programski plan - privitak 

BK Medvedgrad 1998 Juraj Denžić 
BK Nika Anja Gorup 
BK Purger Ratko Cvetnić 
BK Stella Ines Krpan, Željko Miškulin 
BK Zagreb Maksimir Silvio Jurčić, Alan Karlo 
HBK Max Ena Belić Kraljić, Melanija Grubić Sutara. 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 



PPZ dala je kraći uvod a potom je SC predstavio osnovne stavke, naglasivši i pojačane obveze 
Saveza i klubova vezane uz komunikaciju sa ZŠS-om i Zagrebačkim Holdingom. Ujedno je upozorio 
na mogući pojačani inspekcijski nadzor resornoga Ministarstva nad radom u sportu. Tim povodom 
zamolio je za ažurnost. Ujedno je podsjetio skupštinare da je u razdoblju od 24. studenoga 2011. do 
19. siječnja o.g Upravni odbor ZBS-a poslao je Hrvatskom badmintonskom savezu četiri prijedloga, 
koje je glavna tajnica HBS-a odmah proslijedila svim odbornicima. 1. Prijedlog razdvajanja godišnje od 
izborne skupštine i definiranje mandata uprave - (24. XI.); 2. Prijedlog vezan uz suorganizaciju tečaja 
za trenere pri HOA-i - (29. XI.); 3. Prijedlog kompenzacije godišnje članarine ZBS-a - (29. XII.) i 4. 
Prijedlog promjene izbora članova UO-a - (19. I.). Nažalost ni jedan od tih prijedloga nije uvršten na 
dnevni red Upravnoga odbora HBS-a, a ni na jedan od tih prijedloga nismo dobili nikakav odgovor 
HBS-a. Skupštinar Miškulin (SM) u svojstvu direktora HBS-a odgovorio je da u tajništvu HBS-a još ima 
poteškoća oko sastavljanja dnevnoga reda sjednica, a vezano uz prijedlog 3. i kompenzacije godišnje 
članarine za ZBS rekao je da je taj prijedlog odmah prihvatio, no glavna tajnica Šavor nije o tome 
izvijestila ZBS i ostale nadležene adrese. Ujedno je predložio da se prijedlozi ZBS-a ponovo pošalju 
UO-u HBS-a. PPZ dala je prijedlog plana s ovom dopunom na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
4.2 Financijski plan – privitak 
PPZ dala je kraći uvod u točku podsjetivši na Pravilnik o nagrađivanju koji je Upravni odbor napravio 
na temelju prijedloga SGS. SC upozorio je na odeđeni zastoj u dinamici na početku godine, međutim 
iznio je mišljenje da obzirom na okolnosti Savez može biti zadovoljan. PPZ dala je plan na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
5. Promjena Statuta Saveza  
Kraće obrazloženje dao je SC. Budući da nije bilo primjedbi PPZ dala je prijedlog na usvajanje. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 4). 
 
6. Razno 
6.1 SM u svojstvu direktora HBS-a i MP Hrvatske izvijestio je o pripremama i odzivu na ovogodišnji 
turnir te izrazio uvjerenje da će turnir biti na razini koju je dosad postigao. 
 
6.2 SC u svojstvu predstavnika Regije centar izvijestio je o tome da je novoosnovani BK Dugo Selo 
podnio zahtjev za prijem u HBS, te da se već poduzimaju koraci za osnutak badmintonskog saveza 
Zagrebačke županije.  
 
Budući da više nije bilo točaka dnevnoga reda PPZ zaključila je sjednicu. 
 
 
Odluke: 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2011. godine. 
 
2. Usvajaju se programsko i financijsko izvješće za 2011. godinu. 

 
3. Usvajaju se program i plan Saveza za 2012. Četiri prijedloga Upravnom odboru HBS-a 

ponovo će se poslati. 
 

4. Statut Saveza mijenja se tako da druga rečenica u točki 3.2 glasi:  „Mandat dužnosnika  traje 
četiri godine, i  to od 1. srpnja u godini  ljetnih olimpijskih  igara do 30. lipnja u godini sljedećih 
ljetnih olimpijskih igara, kada svim dužnosnicima istječe mandat.“ 

 
 
 

 
Zapisničar  
Ratko Cvetnić 

Predsjednica Saveza 
Dr. sc. Lidija Petrinović Zekan 

 


